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Referat af skolebestyrelsesmøde på Frederiksværk Skole, den 6.3. 2023. 
 

Deltagere: Jan, Michelle, Kamilla, Nina, Martin, Slavica, Louise, Marie-Louise, Kåre, Amalie og 
Rikke samt 2 elevrådsrepræsentanter. 
Afbud:  
Tid: kl. 17.30-20 (der vil blive serveret en sandwich el.lign.) 
Der er indlagt 15 minutters pause. 

 

 Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi udrette? 
(Er punktet til 
orientering/drøftelse/ 
beslutning?) 
 

Forberedelse til punktet Referat Afsat 
tid 

 

1. Godkendelse af 
referat 

  Godkendt 3 min  
  

2. Godkendelse af 
dagsorden 
 

  Godkendt 2 min  

3. Orientering fra 
skolelederen 

  Festival-uge/-dag: Det har været en fantastisk uge 
på alle parametre. Til næste år bliver der nok åbent 
hus om fredagen (16-19) i stedet for lørdag. 
Der kommer forslag om, at man gør dagen endnu 
mere samlende og ’stor’.  
Vi skal huske, at børnene bliver trætte, når der er 
sådan en uge. 
Officiel indvielse: Det gik virkelig godt. Eleverne var 
virkelig gode, og det var en fint arrangement, som 
var i skolens ånd. 
Indvielse af kunstværk: Det er rykket lidt på grund af 
et politisk arrangement. Dato følger. 

15. 
min 
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Ny skole: Vi har fået de fleste af vores møbler nu. 
Det er rart. Det bliver stadig rykket lidt rundt på 
møbler hist og pist. 
Ny struktur: Personalet har fået at vide, at vi 
kommer til at opdele skolen med en ny struktur, jvf. 
info på sidste skolebestyrelsesmøde. Personalet har 
taget imod strukturændringen uden mange 
indvendinger, der var lidt bekymring hos visse lærere 
på mellemtrinet, men ellers blev der taget positivt 
imod forandringen. 

4. Nyt fra elevråd Orientering v. 
elevrådsrepræsentanter. 
 

 Ønsker til 9.kl sidste skoledag  
1. karamel kastning  
2. show for 6-8 klasserne. Ikke nogen 
nomineringer men konkurrencer mellem 
frivillige elever og lærerne.   

Eksempler:  
• pak en gave op uden hænder, 
hurtigst vinder  
• fang æbler med munden, nede i en 
balje med vand  

3. spørgsmål til lærerne om deres eget fag, 
hvis de svarer forkert, får de vand/flødeskum 
i hovedet.  

Ideer:  
4. 9. klasserne kunne lave en sjov lille 
kreativ video  
5. Spil med lærer f.eks. rundbold  

 

15 
min 

 

5. Nyt fra personalet Orientering v. personalet  Nina: Kollegerne har taget godt imod den nye skole, 
men der har været tryk på siden vi er flyttet ind. Der 

 15 
min 

. 
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har været nogle pedeller, der har været på 
’overarbejde’, da de har haft rigtig mange opgaver. 
Generelt er folk glade og ved godt mod og tror på, at 
de sidste detaljer kommer på plads i løbet af kort tid. 
 
Vi har jo indført morgensang, og det er godt på vej 
selvom der også her er lidt præg af, at det er den 
spæde start og alle lige skal vænne sig til det. 
 
Martin: Der er lidt tilvænning i forhold til 
legepladsen. Den nye er ikke helt færdigetableret 
endnu. 
Vi får snart 50 + elever i miniSFO. Det bliver godt. 
 
Akustikken her på den nye skole er rigtig god, folk 
har ikke længere ondt i hovedet på grund af larm. 
Det er dejligt, at skolen er mindre på den måde, at 
alt er tættere på. Alle er tættere på hinanden. 
Også ledelsen er tættere på – fordi kontoret rent 
fysisk er tættere på SFO’en og indskolingen (og på 
alle andre). 
 
I løbet af den næste måned sker der et skift, fordi vi 
er ved at gøre klar til at modtage miniSFO-børn. 
 

6.  Økonomi 
 

• Godkende budget. 
• Godkende 

undervisningsmiddelbudget. 
• Endelig godkendelse af 

regnskab. · Kommende 
elevtal · Timefordelingsplan 

 

 Budgettet præsenteres. Som tidligere varslet er der 
et underskud på 1.2 millioner. 
Bestyrelsen undrer sig over, at skolen selv skal betale 
for flytning.  
Vi har ikke selv betalt for alt, vi har fået tilført noget.  

20 
min 

 



4 
 

Bestyrelsen mener, at bestyrelsen bør påpege over 
for kommunen, at det ikke er rimeligt, hvis vi skal 
afdrage vores underskud på for kort tid.  
Forældrerepræsentanterne i skolebestyrelsen vil 
gøre indsigelse til kommunen omkring graden af 
skolens egenbetaling i forbindelse med flytningen.  
Vi (Rikke) er indkaldt til at møde med henblik på at 
lave en plan for, hvordan og over hvor lang tid, vi 
skal afdrage. 
Budgettet godkendes der ud over. 
 
Timefordelingsplanen:  
Den er relativt uændret. Der kommer en lille 
ændring, hvor udskolingsklasserne skal have en 
ekstra time. 

7. Ny kostpolitik Status på den  Kostpolitikken lægges på skolens hjemmeside og i 
Aula. Link deles endvidere på Facebook. 
Michelle laver en guide til forældrene, hvor det 
forklares, hvordan man bedst muligt kan lave en 
velafkølet madpakke til sit barn. Dette er ønsket af 
nogle forældre. 
 
Det debatteres igen, hvorfor der ikke er køleskabe til 
rådighed for eleverne.  
 
Det undersøges, om vi kunne købe køletasker til 
eleverne med logo på for en pris, der er til at betale. 

10 
min 

 

9. Trivselsdag Status Det er den 19. april. Nina 
laver alt maden. 
Amalie forsøger at skaffe en 
liste over trivselsforældre 

Der skal sendes invitation ud til trivselsforældrene – 
dette gør Michelle. 
 

45 
min 
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samt opdaterer listen med 
skolebestyrelsesmedlemmer. 
 
Det aftales, at vi laver oplæg 
om trivselsforældres roller 
og muligheder, inspiration til 
aktiviteter, som forældre kan 
igangsætte etc. 

Forældre, som overvejer at bliver trivselsforældre 
inviteres også til at deltage :) 
 
Det aftales, at vi laver oplæg om trivselsforældres 
roller og muligheder, inspiration til aktiviteter, som 
forældre kan igangsætte etc. 
 
 
 

10. Evt.  Michelle og Louise laver 
forarbejde til et 
spørgeskema til eleverne 
vedrørende ønsker til 
madudsalg. 
 
 
Retningslinjer for klassekasse 
og lejrskoler 
 
Skolevej 
 
 

Mad: Michelle har lave udkast til spørgsmål, som 
hun fremlægger. 
Det er gode spørgsmål. 
Vi arbejder videre med at undersøge mulighederne 
omkring et eventuelt madudsalg. 
Vi overvejer en Breaktime-automat fra Arla. Vi 
undersøger nærmere, hvad der skal til for at få en 
sådan opsat. Rikke har allerede researchet en del på 
emnet.  
Amalie taler med Arla. 
Vi venter med spørgeskemaet til vi er kommet videre 
omkring automaten. 
 
Retningslinjer for lejrskoler og klassekasse:  
Klassekasse: Det skal stå i trivselsfolderen, hvad 
reglerne er omkring klassekasse.  
 
Lejrskoler:  
Man kunne godt skrive på hjemmesiden på hvilke 
årgang, der er lejrskole og hvad vi typisk indkræver i 
kostpenge på en lejrskole. Der kan yderligere tilføjes, 
at man kan få tilskud fra skolen, hvis man er trængt. 

25 
min. 

 

Kommenterede [F1]:  
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Skolevej: 
Skolevejen er blevet mindre sikker, efter vi er 
kommet hen på den nye skole. Der skal nok være en 
opmærksomhed på dette. 
Jan henvender sig til Vej og Park for at høre, hvad 
man har tænkt sig i forhold til at sikre ’sikker 
skolevej’ for Frederiksværk skoles elever. 

 


